
 

Protokół nr 1/24 

z posiedzenia Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji w dniu 22 maja 2024 r. od godz. 16.00 do 

godz. 19.00 w Pałacu Kawalera w Świerklańcu. 

Obecni według załączonej listy. 

Porządek obrad posiedzenia przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Gminy Świerklaniec. 

2. Wybór Przewodniczącego Komisji. 

3. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

4. Omówienie informacji o funkcjonowaniu w Gminie Świerklaniec w 2023 r. ustawy                    

o utrzymaniu czystości i porządku w Gminach. 

5. Wydanie opinii do projektów uchwał: 

a) nr 12 w sprawie nabycia nieruchomości, 

b) nr 13 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Świerklaniec na lata 2024-2038, 

c) nr 14 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej gminy na 2024 rok, 

d) nr 15 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świerklańcu za 2023 rok. 

6. Wolne głosy. 

7. Zakończenie. 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Nolewajka otworzył posiedzenie Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Inwestycji i prowadził je, zgodnie ze Statutem, do czasu wyboru Przewodniczącego 

Komisji. 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do członków Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji            

o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji. 

Radny Adam Francik zgłosił kandydaturę radnego Tadeusza Ledwonia. 

Radny Tadeusz Ledwoń wyraził zgodę na kandydowanie. 

Głosowano w sprawie 

kandydatury r. Tadeusza Ledwonia na Przewodniczącego Komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał 

Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tadeusz Ledwoń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad. 3. 

W tym punkcie prowadzenie Komisji przejął wybrany Przewodniczący Komisji radny Tadeusz 

Ledwoń, który podziękował za oddane na Niego głosy. Następnie zwrócił się do członków Komisji 

o zgłaszanie kandydatur na Zastępcę Przewodniczącego Komisji. 

Radny Eugeniusz Wajs zgłosił kandydaturę radnego Łukasza Lesika. 

Radny Łukasz Lesik wyraził zgodę na kandydowanie. 

Głosowano w sprawie 

kandydatury r. Łukasza Lesika  na Zastępcę Przewodniczącego Komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Gerard Nickel, 

Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Lesik 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 



 

Ad. 4. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej  Pani Marta Loska omówiła informację                                    

o funkcjonowaniu w Gminie Świerklaniec ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w Gminach. 

Ad. 5. 

a) nr 12 w sprawie nabycia nieruchomości, 

Pani Ludmiła  Jaśkiewicz  - Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, Gospodarki 

Gruntami i Nieruchomościami omówiła projekt uchwały nr 12 w sprawie nabycia nieruchomości 

 Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie: 

wydania opinii do projektu uchwały nr 12 w sprawie nabycia nieruchomości, 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, 

Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Kania 

b) nr 13 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Świerklaniec na lata 2024-2038, 

Skarbnik Gminy Pani Ewa Bączkowska omówiła projekt uchwały nr 13 w sprawie wprowadzenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2024-2038 wraz z 

projektem uchwały nr 14 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej gminy na 2024 

rok. 

Następnie odbyła się dyskusja nad zapisami projektów uchwał.  

Radny Łukasz Lesik zwrócił się z zapytaniem o rodzaj i model drona, który ma zostać zakupiony 

przez Gminę. 



 

Radny Zbigniew Jarka zwrócił się z zapytaniem o celowość zakupu tak drogiego sprzętu na majątek 

Gminy. 

Pani Marta Loska – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej wyjaśniła, że dotacja, którą Gmina 

otrzymała w wysokości 170 tys. zł nie jest kwotą zakupu drona, a całkowitym kosztem jego zakupu, 

szkoleń i obsługi.  

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie 

wydania opinii do projektu uchwały nr 13 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2024-2038, 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Tadeusz Ledwoń, Gerard Nickel, Michał Nolewajka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Jarka, Łukasz Lesik, Eugeniusz Wajs 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Kania 

c) nr 14 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej gminy na 2024 rok, 

Głosowano w sprawie 

wydania opinii do projektu uchwały nr 14 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

gminy na 2024 rok, 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs 



 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Jarka 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Kania 

d) nr 15 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świerklańcu za 2023 rok, 

Głosowano w sprawie 

wydania opinii do projektu uchwały nr 15 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świerklańcu za 2023 rok, 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Mirosław Bacik, Adam Francik, Zbigniew Jarka, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Gerard Nickel, 

Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Kania 

 

Ad. 6. 

W dyskusji wzięli udział: 

a. Łukasz Lesik zwrócił się z zapytaniem dotyczącym złożonej skargi do Sądu 

Administracyjnego na rozstrzygnięcie Wojewody Śląskiego dotyczącego 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Sołectwa Nowe 

Chechło 



 

b. Ludmiła  Jaśkiewicz (Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami) wyjaśniła, że Sąd odrzucił w całości 

skargę. Urząd wystąpił o odpis wyroku wraz z uzasadnieniem.  

c. Eugeniusz Wajs  - zwrócił się z zapytaniem dotyczącym terenu, który miał zostać 

przekazany Parafii w Świerklańcu na poszerzenie cmentarza 

d. Ludmiła  Jaśkiewicz (Kierownik Referatu Geodezji, Planowania Przestrzennego, 

Gospodarki Gruntami i Nieruchomościami) – wyjaśniła, że nic w tym te macie się 

nie zmieniło i teren jest nadal przeznaczony w studium pod poszerzenie 

cmentarza.  

Ad. 7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji 

zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: B. Mateja-Kołodziej      Przewodniczący 
            Komisji Gospodarki, Budżetu i Inwestycji  

 

 Tadeusz Ledwoń 


